
 
 

Verslag Overleg Burgemeester – LER  

Datum: Dinsdag 21 april 2020 

Plaats: Via Zoom  

Aanwezig:  

• Gheeraert Ann: Schepen Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Sarrazijn Mike : Dienst Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Debouvry Karel: vertegenwoordiger Noordvaart VZW (voorzitter) 

• Paeme Luc: vertegenwoordiger Unizo Nieuwpoort (ondervoorzitter) 

• Schramme Luc: plaatsvervanger detailhandel stad 

• Didier Boydens: plaatsvervanger detailhandel bad 

• Averein Philip: vertegenwoordiger Horeca Nieuwpoort  

• Verbrugge Marijke: vertegenwoordiger detailhandel stad  

• Deconinck Isabelle: vertegenwoordiger vastgoedsector 

• Lemmens Wibo: plaatsvervanger Horeca Nieuwpoort 

• Verdievel Katrien: vertegenwoordiger detailhandel bad 

Uitgenodigd :  

• Vandenbroucke Geert : Burgemeester Stad Nieuwpoort 

• Martens Michelle: Diensthoofd Toerisme Stad Nieuwpoort 

 

 

Inleiding voorzitter van LER:  

Welkom op deze LER videoconferentie.  Bedankt burgemeester om ons te woord te staan. 

We zijn ondertussen aan de 5de week “lockdown” begonnen. 

6 van de 9 ondernemers hier vanavond aanwezig werden een maand geleden verplicht hun deuren te 

sluiten. 

Voor de 3 overige is het al niet veel beter, een terugval van 70-90% is hard te verduren. 

Onze bezorgdheid omtrent onze zaak, ons levenswerk, is bijzonder groot. 

Niettegenstaande wij beseffen dat u heel wat andere zaken aan uw hoofd heeft, vragen wij u toch 

vriendelijk met ons een hechte communicatieve band op te bouwen en te onderhouden. 

 Ik stel u voor om eerst het woord te geven en de algemene stand van zaken uit te doeken te doen. 

Nadien zouden wij u graag diverse vragen voorleggen. 

 

Toelichting burgemeester  



 
 
We hadden een prachtige zomer voorzien boordevol nieuwe evenementen. 

Wat doet de stad op dit moment: 

- Vergaderingen met de crisiscel die bestaat uit: Algemene directeur, afdelingshoofd 
administratie, afdelingshoofd technische dienst, noodplanningsambtenaar, sociale zaken, 
communicatie en HR.  

o Wat doet deze crisiscel? Volgen de maatregelen van de hogere overheden op en  
passen deze toe op lokaal niveau, bewonersbrieven opstellen, er volgt een 
ondernemersbrief op, procedure om stadsdiensten terug op te starten, enz… (reeds 
68x samengekomen via video conference) 

- Nieuwpoort was 1 van de eerste gemeenten die volledige lock down heeft toegepast. Met 
succes, want in Nieuwpoort zijn er tot op heden weinig gevallen.  

- Eerste standpunt richting lokale steunmaatregelen/economie: Wij gaan niet staan zwaaien 
met cheques van 10 of meer euro – dat is niet wat we willen. Dat is een druppel op een hete 
plaat. 

- Gouverneur: boodschap: verwacht niet veel van de Nationale Veiligheidsraad van vrijdag om 
meer te weten te komen over de versoepeling.  

- Kustburgemeestersoverleg:  Nieuwpoort is heel specifieke stad: korte strandstrook, veel 
winkels, korte zeedijk. Bijvoorbeeld mogelijk voorstel om in het lokaal scenario voor te 
leggen: bezoekersstromen controleren en structuren, eenrichting voor voetgangers/fietsers 
(Promenade/zeedijk/Albert I laan) 

- Op dit moment wordt door de crisiscel gewerkt aan een scenario voor Nieuwpoort om 

volgende week mee te nemen naar kustburgemeestersoverleg. Mike doet i.s.m. een aantal 

collega’s  hiervoor de nodige voorstellen. 

- Mijn standpunt: Er moet een plan opmaken die kustbreed aanvaardbaar is. Hopelijk kunnen 

we als kust, alle kustburgemeesters samen, hierover consensus bereiken. 

- De Stad Nieuwpoort heeft postkaarten en doeken laten maken met spreuken om de 

inwoners te motiveren en te sensibiliseren.  

 De voorzitter overloopt de vragen die werden opgemaakt door de leden van de LER 

1. Het relance plan Nieuwpoort 2020.  Welke maatregelen worden overwogen en wat is 

het budget voor dit plan?  Kan dit budget worden aangevuld met bepaalde 

investeringen die eventueel kunnen worden uitgesteld? 

Investeringen van evenementen kunnen mogelijk worden aangewend voor impulsen voor de lokale 

economie. Maar mijn standpunt blijft dezelfde; we gaan geen sinterklaas spelen. Waardebonnen 

uitdelen is een druppel op een hete plaat. 

Investeringen worden voorzien voor verfraaiingswerken die gunstig zijn voor het totale beeld van 

Nieuwpoort bijvoorbeeld Langestraat, Hendrikaplein. Dit komt iedereen, ook onze economie ten 

goede. 



 
 
Drie grote projecten: technisch centrum, administratief centrum, sport- en jeugdcentrum blijven op de 

planning staan. 

 

2. Er zijn nog steeds wegenwerken onafgewerkt en zand hoopt zich op in de straten en 

op de zeedijk. Hoe engageert de stad zich om deze werken zsm af te krijgen, zeker 

voor het zomerverlof en hopelijk vroeger? Zijn er ook nog andere verfraaiingswerken 

gepland om onze stad zo aantrekkelijk mogelijk te maken om de toeristen met open 

armen te ontvangen? 

 Albert I laan en Franslaan worden volledig afgewerkt tegen de zomer. 

Verfraaiingswerken: blijven voorwerp van de operationele werking van onze uitvoeringsdienst. De 

diensten starten eerstdaags terug op en hebben de opdracht om de stad terug mooi te zetten tegen 

dat het seizoen.  

3. Mag de LER meewerken aan het relance plan en zelf insteek geven voordat dit plan 

definitief vastligt? Hoe ziet u dit praktisch?  We mogen hier de enorme 

verantwoordelijkheid niet onderschatten. Dit voor alle Nieuwpoortse handelaars die 

wij vertegenwoordigen, zowel hun/onze zakelijke en private toekomst is hiervan 

enorm afhankelijk.  

Alle voorstellen zijn welkom en kunnen via Mike doorgestuurd worden. Liefst nog deze week als dit 

om voorstellen gaat voor organisatie van onthaal van de vele bezoekers/toeristen zodat dit 

meegenomen kan worden naar kustburgemeestersoverleg. Voorstellen voor het relance -en 

herstelplan kunnen later worden voorgelegd.  

4. Gezien de het grote belang van de 2de verblijvers en de verhuurmarkt van de 

zomerappartementen voor onze lokale economie. Hoe ziet de stad deze instroom en 

welke maatregelen mogen de verhuurkantoren verwachten om hun broodwinning te 

verzekeren? 

De eerste vraag is, gaan we ze kunnen ontvangen? De federale overheid zal de knoop hierover 

doorhakken. We zijn hiervoor volledig verantwoordelijk op de genomen maatregelen van hogerhand.. 

De komende weken zal er al meer duidelijkheid moeten zijn. Momenteel werken wij aan een voorstel 

hoe we deze zomer aan de maatregelen kunnen voldoen. Volgende week moet dit worden voorgelegd 

aan de nationale veiligheidsraad.  

5. Zou u overwegen een gezamenlijke groepsaankoop te organiseren voor handgels, 

mondmaskers, … 



 
 
Vandaag  heeft de stad 25.000 mondmaskers aangekocht voor eigen inwoners, medewerkers en kan 

mogelijk verder  ingezet  voor andere groepen. DLE  zal informeren wat de kostprijs is en/of een 

groepsaankoop mogelijk is.  

  

6. Wil de stad zich engageren om zelf ook te “Winkelhieren” en dus aankopen zoveel 

mogelijk in Nieuwpoort te concentreren? 

JA, als we dit wettelijk kunnen organiseren en als dit kan via wet op  de overheidsopdrachten. 

Ik ben grote voorstander om lokaal aan te kopen en uit te voeren. 

 

7. Kunnen terrassen, daar waar voldoende plaats (zeedijk/strand), meer ruimte krijgen 

om tafels verder uiteen te zetten? Dit om social distancing te verzekeren tussen 

klanten onderling zonder daardoor meer plaatsen te creëren? 

Goed voorstel om mee te nemen als voorstel (via Mike) voor opmaak van het lokaal scenario voor 

input kustbrede aanpak. 

8. Kan er qua gastvrijheid naar de toeristen toe overwogen worden om de kosten voor 

de ondergrondse of andere parkeerplaatsen kwijt te schelden of te verminderen? We 

moeten opletten dat men dan ook z’n wagen geen 2 maanden laat staan in de Albert 

I laan. 

We zitten vast aan het parkeerbedrijf maar ook een voorstel om mee te geven als input voor het 

scenario met Mike. (toevoeging van LER nadien: best beperken in tijd) 

9. Extra vragen door de LER leden 

Luc Paeme: 

Grote bekommernis om een tweede lockdown te vermijden; dus het voorzien van 

veiligheidsmateriaal voor medewerkers is van cruciaal belang? 

Kan een aanvullende aankoop van beschermingsmateriaal als stad en verder ter beschikking stellen 

van handelaars, werknemers en klanten/bezoekers? Kan de stad hierin optreden als opslagplaats en 

verdeelpunt? 

Dit kan ook toegevoegd worden aan de input voor het scenario voor de kustbrede aanpak: 

verspreiding van mondmaskers; centrale opslag 

Philip Averein: 



 
 
Kan de BM een woordje richten aan de handelaars met een positief getinte boodschap? 

BM gaat akkoord en bespreekt dit met communicatiedienst om dit te organiseren. 

 

Didier Boydens: 

Kunnen de voorstellen naar economische stimuli van de werkgroep en het CBS eerst voorgelegd 

worden aan de LER? 

BM Dat is zeker de bedoeling 

 

 Afsluitend woord : 

De LER wenst zijn rol als steunpillaar voor de economie te benadrukken. En laat ook weten dat de 

Stad Nieuwpoort afhankelijk is  van de 2de verblijvers en de toeristen. Dit is de laatste weken duidelijk 

gebleken;  

Een goeie opstart van de bedrijven betekent werk voor de Nieuwpoortse werknemers. 

Zonder werk wordt dit een kost voor het OCMW = kost voor de stad  

Graag ons zoveel mogelijk op de hoogte houden ivm economie, we staan klaar om te helpen met 

nodige input en ondersteuning. 

  

De burgemeester deelt nog mee dat hij bereid is om regelmatig dit overleg bij te wonen om een 

update te geven en/of te luisteren naar de voorstellen en de bekommernissen. Te beginnen met 

volgende dinsdag 28 april 2020 om 19.30 u.  

Volgende vergadering:  
Dinsdag 28 april om 19.30 u.  
 
Join Zoom Meeting 
https://zoom.us/j/5847411063 
 
Meeting ID: 584 741 1063 
 
 
 
Voor verslag 
Sarrazijn Mike  
Dienst lokale economie 

https://zoom.us/j/5847411063

